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Verksamhetsberättelse 2020-2021

Övergripande
Under verksamhetsåret har FREJA vuxit och arbetet med att stärka FREJA
som förening har fortsatt. Arbetet har skett utifrån den antagna verksamhetsplanen,
med fokusområdena ’Stabilitet och kontinuitet’, ’Nätverk’ och ’Medlemmar’.

Vi har fortsatt arbetet med att värva medlemmar genom att närvara på
nollningen och synas så mycket som möjligt. Detta upplever vi har gått
bra och att vi utöver att ha fått fler medlemmar, även är mer välkända
av hela F-sektionen.

Arbetet med stabilitet och kontinuitet har varit viktigt. FREJA har
konkretiserat samarbetat med F-sektionen, där FREJA nu är en officiell
samarbetsförening. Ekonomin har fungerat väldigt bra, men vi ser att
en del av detta är en följd av att de digitala event vi haft möjlighet
att hålla generellt kräver mindre utgifter än våra ursprungliga planer.
Vi har dock haft några företagssamarbeten vilket ger oss möjlighet
att spara pengar och ge en ekonomisk trygghet för föreningen, något
vi tror är viktigt att fortsätta med i framtiden.

Överlämning och skifte har fungerat väl, men vi ser vikten av att fortsätta
detta arbetet för att ge en stabilitet för föreningen. Vi har också
jobbat med att utöka vårt nätverk, men tror att det arbetet är lättare
att fortsätta med i framtiden då det är möjligt att anordna gemensamma
event.

Verksamheten har utan tvekan påverkats av pandemin, och det har varit
en stor utmaning, särskilt under våren, att hitta sätt att fortsätta
verksamheten. Vi har testat olika typer av digitala event och är nöjda
över att vi lyckats bibehålla en aktivitet och erbjuda event till våra
medlemmar.

Event
Eventen under verksamhetsåret har alla begränsats av coronapandemin,
men vi har trots detta lyckats erbjuda ett antal event av olika typer.



Verksamhetsåret började med att vi höll i tjejträffen i början av nollningen,
något vi upplevde som väldigt lyckat, med ett deltagande på 57 personer.
Utöver detta deltog vi i nollningen genom att stå utanför mattehuset
och finnas med i äventyrsuppdragen. Vi fick ett stort medlemstillflöde
av ettor, något som antagligen beror på vår goda närvaro under nollningen.

Efter nollningen anordnade vi en välbesökt pluggkväll i fysicum där
vi bjöd på sallad. Vi anordnade också en filmkväll med Sveriges Ingenjörer
med begränsade platser i mattehuset, där vi visade ’En kvinna bland
män’ och bjöd på pizza.

Vi hade flera event inplanerade för hösten, däribland en cykelfest,
feministiskt självförsvar och en sittning tillsammans med några av
de andra föreningarna för kvinnor och icke-binära på LTH. Dessa ställdes
in i november på grund av de nya och strikta restriktionerna, och vi
fick planera om. Vi gjorde en undersökning i vår Facebook-grupp för
att se vad våra medlemmar skulle kunna ha för intresse av onlineevent,
och bjöd även in till ett styrelsemöte då detta skulle diskuteras.

I november anordnade vi en digital vinprovning, som var mycket uppskattad
bland våra medlemmar. I februari gjorde vi ett onlinequiz med tema
fantastiska kvinnor, där ett SF-anytime-presentkort fanns som pris.

I tentaperioden för läsperiod 3 anordnade vi en tävling där medlemmarna
skulle ta bilder på en promenad. Priset var en goodiebag och styrelsen
la upp sina bilder i facebook-gruppen för att ge lite extra synlighet.
Tävlingen skapade mycket engagemang och synlighet i facebook-gruppen.

Inför omtentaperioden anordnades ett omtentapepp-event, där medlemmar
som skulle skriva omtenta fick möjlighet att mötas, ge tips och hitta
pluggkompisar. I april anordnades ett företagsevent med EY, där medlemmar
fick lösa olika uppdrag och prata med representanter från företaget.

Årsmötet var välbesökt och mycket lyckat trots att det genomfördes
helt digitalt. Ny styrelse, valberedning och revisorer valdes, alla
proppar röstades igenom. Mötet tog längre tid än väntat, dels på grund
av det digitala formatet men också för att alla proppar från förra
året krävde en andra läsning. Det var även bra engagemang från de medlemmar
som besökte årsmötet.

Inför läsårets sista veckor var det flera planerade event som tyvärr
inte blev av på grund av fortsatt pandemi och restriktioner. Exempel
på event som inte blev av den här gången var en digital ölprovning,
löpeventet FREJA-milen och en sittning.

Överlämning till nya styrelsen påbörjades med ett digitalt överlämningsmöte
där samarbete, krishantering och styrdokument bland annat gicks igenom.
Några få grejer överlämnades från den gamla styrelsen till den nyvalda.
Dessa var Tjejträffen som skulle anordnas av FREJA inför nollningen
i augusti, sen var ett event tillsammans med bland annan Linköpings
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Y-sektion och Uppsalas F-sektion på gång, det lämnas med varm hand
över till nya styrelsen.

Verksamhetsåret i siffror
Antal medlemmar: 204

Antal event: 7

Antal besökare på mest besökta event: 44

Meja Cohen Tillberg,
Styrelseledamot FREJA
2021-04-24

Emma Åkerman, Ordförande FREJA
2021-04-24
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Kommentarer angående Preliminär
Resultatrapport och Balansrapport

Under det senaste läsåret har pandemin påverkat FREJAS verksamhet,
och restriktionerna har tyvärr lett till inställda event och aktiviteter.
Det har därför varit svårare att spendera pengar och därmed inte kunnat
följa budgeten. Det leder till den vinst som den preliminära resultatrapporten
visar. Några kommentarer behöver göras angående de inkomster och utgifter
som är planerade innan räkenskapsåret är slut, samt ändringar i budgeten
inför nästa läsår:

• FREJA har haft ett företags event med EY och lagt ut ett sponsrat
inlägg från Jane Street. Fakturorna för dessa event är inte betalda
ännu och därför inte inkluderat i rapporten. Det kommer addera
6000 kr till i inkomst.

• Budgetposten för Arbetsglädje på 3500 kr som inkluderar överlämning
och skifte av styrelse har inte använts, och planeras även att
ökas med 1000 kr för att vi tycker att det är viktigt med en bra
överlämning och att informationsbytet mellan sittande och kommande
styrelse blir så bra som möjligt.

• Budgetposten för Reklam och PR kommer inom kort att användas för
att köpa in tygmärken med FREJAs logga. Tanken är att de kan
användas för att promotea FREJA under höstens nollning.

• Det kommer också göras ett större inköp av kontorsmaterial och
förbrukningsvaror så som papperstallrikar och engångsbestick.
Förhoppningen är att det ska täcka nästa läsårs behov.

• Budgetposterna för Kontorsmaterial, Förbrukningsvaror, och Reklam
och PR minskas. Innan läsårets slut kommer en del av överskottet
under det gångna året att användas genom ett stort inköp av dessa
poster, och därför beräknas täcka behovet under nästa läsår.

• Det är viktigt med arbetsglädje och en bra överlämning, därför
ökas budgetposten Övriga personalkostnader från 3500 kr till 4500
kr

• Till det här årsmötet kommer alla deltagare få ett glassogram,
vilket blir en extra planerad utgift.



• Ett tack till valberedning är också en planerad utgift innan räkenskapsåret
är slut.

De extra inkomsterna tillsammans med överskottet från tidigare räkenskapsår
(som kan ses i balansrapporten) summeras till beloppet 22 714,47 kr.
De utgifter som nämns ovan summeras till 10 500 kr. Det ger en differens
på 12 214,47 som blir den preliminära utgående balansen efter de planerade
extra inkomsterna och utgifterna.

I denna utgående balans inkluderas 5000 kr av det utökade bidraget
från JäLM som FREJA sökte i höstas. Hela bidraget har tyvärr inte
kunnat användas under det gångna läsåret, och därför sparas det med
intentionen om att ett minskat bidrag sökes från JäLM under nästa läsår.
Den övriga delen av beloppet vill styrelsen ska beaktas som ett startkapital
för den nya styrelsen. Som en del av verksamhetsplanen är det viktigt
att den nästkommande styrelsen ska kunna påbörja sitt arbete utan att
begränsas ekonomisk och därmed uppnå en ekonomisk stabilitet.
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Resultatrapport
FREJA
802525-4155
Räkenskapsår: 2020-07-01 till 2021-06-30 Utskriven: 2022-05-02
Period: 2020-07-01 till 2021-06-30 Senaste ver. nr.: A17, B3, C3, V19

Period

Rörelsens intäkter
Nettoomsättning
3014 Försäljning tjänster inom Sverige, momsfri 5 000,00
3020 Företagsintäkter 3 449,00
3305 Försäljning tjänster till land utanför EU 1 000,00

9 449,00

Övriga rörelseintäkter
3980 Erhållna offentliga stöd m.m. 15 000,00

15 000,00

Summa rörelsens intäkter 24 449,00

Rörelsens kostnader
Varukostnader
4010 Inköp material och varor 5 490,43
4020 Inköp dryck 417,90
4310 Arrangemangskostnader 678,10

6 586,43

Lokalkostnader
5412 Förbrukningsinventarier med en livslängd på ett år eller mindre 1 000,00

1 000,00

Försäljningskostnader
5930 Reklamtrycksaker och direktreklam 1 606,00
6110 Kontorsmateriel 691,60

2 297,60

Administrationskostnader
6540 IT-tjänster 173,75
6570 Bankkostnader 900,00

1 073,75

Personalkostnader
7690 Övriga personalkostnader 101,70



101,70

Summa rörelsens kostnader -11 059,48

Rörelsens resultat
Summa rörelsens resultat 13 389,52

Resultat efter finansiella poster
Resultat efter finansiella poster 13 389,52

Beräknat resultat
Beräknat resultat 13 389,52



Balansrapport
FREJA
802525-4155
Räkenskapsår: 2020-07-01 till 2021-06-30 Utskriven: 2022-05-02
Period: 2020-07-01 till 2021-06-30 Senaste ver. nr.: A17, B3, C3, V19

Ingående balans Period Utgående balans

Tillgångar
Omsättningstillgångar
1510 Kundfordringar 0,00 0,00 0,00
1910 Kassa 4 535,36 13 365,20 17 900,56

Summa Omsättningstillgångar 4 535,36 13 365,20 17 900,56

Summa tillgångar 4 535,36 13 365,20 17 900,56

Eget kapital och skulder
Eget kapital
-0001 Beräknat resultat 0,04 0,00 0,04
2099 Årets resultat 3 511,00 13 389,52 16 900,52

Summa Eget kapital 3 511,04 13 389,52 16 900,56

Kortfristiga skulder
2440 Leverantörsskulder 0,00 0,00 0,00
2890 Övriga kortfristiga skulder 0,00 0,00 0,00
2990 Övriga upplupna kostnader och förutbetalda intäkter 1 024,32 -24,32 1 000,00

Summa Kortfristiga skulder 1 024,32 -24,32 1 000,00

Summa eget kapital och skulder 4 535,36 13 365,20 17 900,56



Preliminär verksamhetsberättelse
2021-2022

Övergripande
Under verksamhetsåret har FREJA vuxit och fortsatt etablera sig som
förening. Arbetet med att stärka FREJA har skett utifrån den antagna
verksamhetsplanen, med fokusområdena ’Stabilitet och Kontinuitet’ samt
’Nätverk’.

Under verksamhetsåret har FREJA försökt att synas mycket för att värva
fler medlemmar och etablera oss som förening. Detta har vi gjort genom
att bland annat medverka på F-sektionens nollning, både genom tjejträffen
men också genom att vara med på sektionens utskottsafari. Vi har även
delat ut kaffe i Mattehusets foajé för att marknadföra våra kommande
event. Allt detta har bidragit till att FREJA blivit mer välkända inom
hela F-sektionen.

Stabilitet och kontinuitet har varit nyckelord inom vår verksamhet
för att säkerställa att Freja ses som en sund organisation. Samarbetet
med F-sektionen har fungerat bra, där vi har bland annat haft gemensamma
event med utskott från sektionen. Utöver detta har vi även stärkt kontakten
med andra föreningar på LTH såsom D-chip och Elektra. Ekonomin har
fungerat bra och vi har uppskattat det stora startkapital som gett
oss möjligheter att anordna event redan i början av verksamhetsåret.
Föreningen har fortsatt etablera företagskontakter och samarbeten som
möjliggör en ekonomisk trygghet i framtiden

Överlämningen fungerade väl men problematiken med att hela styrelsen
bestod av nya ledarmöten uppmärksammades, det var en ganska lång startsträcka
och det krävdes en hel del arbete för att komma igång med arbetet.
När processen väl var igång fungerade det bra, men med detta i åtanke
jobbade styrelsen för att underlätta ytterligare för efterföljande
överlämningar.

Verksamheten har fungerat bra och varit uppskattad bland medlemmar,
och mycket positiv feedback under året har gjort arbetet med föreningen
väldigt roligt. Vi är glada övar att ha kunnat erbjuda många olika



typer av event till våra medlemmar och fortsätta på det arbete som
tidigare styrelser påbörjat.

Event
Början av verksamhetsåret med FREJA präglades av den pågående coronapandemin.
Men med någorlunda lättade restriktioner kunde vi genomföra den traditionella
tjejträffen i en stor grupp med 38 nya tjejer till F-sektionen och
därmed också en hel del nya medlemmar. Under nollningen fick vi även
möjlighet att vara med på sektionssafarit för att ytterligare synas
bland f-sektionens medlemmar.

Under läsperiod 1 anordnades förutom tjejträff även en persentationsworkshop
på zoom och en väldigt lyckad cykelfest där medlemmarna fick bjuda
hem andra medlemmar på en maträtt innan de åkte vidare till nästa ställe,
vi samlades sedan hemma hos Amanda och Hanna för att sedan avsluta
kvällen på Nation. FREJA anordnade tillsammans med likabehandlingsutskottet
och spindelmännen eventet ’bara spindelMÄN’? där vi diskuterade könsfördelning
bland de olika utskotten på F-sektionen, sedan hade vi även en välbesökt
pluggkväll i fysicum där vi bjöd de anmälda på sushi.

Läsperiod två fortsatte att erbjuda ett fullspäckat FREJAschema. Vi
anordnade en lunchföreläsning för alla medlemmar på F-sektionen tillsammans
med Sveriges Ingenjörer där den kvinnliga rollen i ingenjörsbanschen
diskuterades. Tillsammans med D-chip och LM-proffesuren anordnande
vi en pub med en paneldiskussion med LM-proffesorer för samtliga studenter
vid LTH. Eventet var väldigt uppskattat men oturligt nog låg det samtidigt
som många sektioners höst-terminsmöten, vilket påverkade antalet besökare.

I slutet av 2021 anordnade vi en väldigt lyckad sittning för hela 80
personer på Lunds nation där temat på kvällen var Nobelmiddag. Vi valde
att bjuda in både studenter och alumner, under sittningen delade vi
även ut utmärkelser som till exempel årets FREJA. Vi valde även att
uppmärksamma styrelsen 20/21 med FREJAs guldmedaljer.

I början av året 2022 planerade vi ett företagsevent tillsammans med
Ericson, Electa och D-chip som tyvärr inte blev av på grund av pandemin.
Vi höll även ett event tillsammans med föreningar för teknisk fysik
från Linköpings och Uppsalas universitet. Eventet var planerat att
vara ett heldagsevent som riktade sig till gymnasieelever där tanken
var att förmiddag skulle hållas digital och under eftermiddagen skulle
deltagarna få möjlighet att hälsa på hos de olika universiteten. På
grund av covid hölls eventet helt digitalt istället med ca 40 deltagare.

Under läsperiod tre hade vi även zumbapass på gerdahallen, presentationsworkshop
igen men nu på plats och även en pluggkväll där vi bjöd på Libanesisk
mat. För att uppmärksamma den internationella kvinnodagen hade vi ett
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event tillsammans med D-chip och Elektra där vi bjöd på fika och hade
lite olika quiz.

Den sista läsperioden ordnande vi Dreja med FREJA", vilket även detta
var ett väldigt uppskattat event där deltagarna fick testa på att dreja.
Vi stod även på programbordsmässan under ’Her Tech Future’ och pratade
med gymnasieelever som var intresserade av att läsa på LTH. Efter omtentaperioden
höll vi ett företagsevent på Telavox tillsammans med D-chip och Elektra
där deltagarna fick lyssna på en paneldiskussion mellan anställda kvinnor
på företaget.

Efter årsmötet har inga fler event planerats eftersom det är dags för
Lundakarneval och sedan tentaperiod.

Verksamhetsåret i siffror
Antal medlemmar: 272

Antal event: 16

Antal besökare på mest besökta event: 119

Vilma Larsson, Styrelseledamot
FREJA
2021-05-07
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Kommentarer ang̊aende balans- och

resultatrapport 2022

May 8, 2022

2022 har varit ett aktivt år för föreningen. Vi har arrangerat m̊anga event
och haft mer pengar i rörelse än vad som var tänkt utifr̊an budgeten, men sam-
mantaget har ekonomin varit stabil hela året.

Värt att notera är budgetposten bankkostnader är större än planerat, -1761.5
kr istället för -900 kr. Detta beror p̊a att den förra bokförningstjänsten Fortnox
inte sades upp i tid när föreningen bytte till Bokios system. Detta gjorde att
vi fick betala 743 kr för deras tjänst i tre extra m̊anader. Vi har även betalat
swishavgifter p̊a 102 kr.

Posten Företagsintäkter är lägre än planerat (6000 kr istället för 10 000 kr).
Detta beror p̊a att ett planerat event med Ericsson ställdes in p̊a grund av
Corona samt att eventet med Telavox inte betalats än. Föreningen behöver
även bli bättre p̊a att ta betalt för samarbeten med företag utöver arrange-
mangskostnaderna. Ett dokument med rekommenderade priser för event med
FREJA har satts upp för detta ändam̊al.

Vi har även en del kostnader och intäkter som ännu inte är inkomna och
bokförda vid författandet av detta dokument.

Planerade inkomster

• 2977 kr fr̊an Telavox i ersättning för ”Boost and Bubbles” eventet vi hade
tillsammans med dem, D-chip och Elektra 3/5.

Planerade utgifter

• Ersättning till musikerna som underhöll p̊a hyllningsbrunschen p̊a 2997
kr.

• Inköp av blommor till de hyllade p̊a hyllningsbrunchen à 1200 kr.

• Inköp av namnskyltar till hyllningsbrunchen à 290 kr.

• Mat till deltagare p̊a årsmötet à 3000 kr
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• Tack till valberedningen à 1000 kr

• Betalning till Miss Hosting för att beh̊alla v̊art domännamn à 186 kr.

• Kick-out för avg̊aende styrelse à 400 kr.

Dessa planerade kostnader och inkomster ger en preliminär utg̊aende balans
p̊a -6230 kr. Det är i linje med budgeten och nästkommande styrelse kommer
även dem att ha ett startkapital att börja sitt år med. Vi är tacksamma för den
chans startkapitalet gav oss att snabbt komma ig̊ang med v̊art arbete.

[2022-05-07] Hanna R̊ahnängen
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Balansrapport
FREJA
802525-4155
Räkenskapsår: 2021-07-01 till 2022-06-30 Utskriven: 2022-05-08
Period: 2021-07-01 till 2022-06-30 Senaste ver. nr.: V112

Ingående balans Period Utgående balans

Tillgångar
Omsättningstillgångar
1510 Kundfordringar 0,00 -8 705,00 -8 705,00
1910 Kassa 16 714,47 8 025,23 24 739,70

Summa Omsättningstillgångar 16 714,47 -679,77 16 034,70

Summa tillgångar 16 714,47 -679,77 16 034,70

Eget kapital och skulder
Eget kapital
-0001 Beräknat resultat 13 203,47 320,23 13 523,70
2099 Årets resultat 3 511,00 0,00 3 511,00

Summa Eget kapital 16 714,47 320,23 17 034,70

Kortfristiga skulder
2440 Leverantörsskulder 0,00 0,00 0,00
2890 Övriga kortfristiga skulder 0,00 0,00 0,00
2990 Övriga upplupna kostnader och förutbetalda intäkter 0,00 -1 000,00 -1 000,00

Summa Kortfristiga skulder 0,00 -1 000,00 -1 000,00

Summa eget kapital och skulder 16 714,47 -679,77 16 034,70



Resultatrapport
FREJA
802525-4155
Räkenskapsår: 2021-07-01 till 2022-06-30 Utskriven: 2022-05-08
Period: 2021-07-01 till 2022-06-30 Senaste ver. nr.: V112

Period

Rörelsens intäkter
Nettoomsättning
3004 Försäljning varor inom Sverige, momsfri 8 705,00
3010 Försäljning 26 998,00
3305 Försäljning tjänster till land utanför EU 6 000,00

41 703,00

Övriga rörelseintäkter
3980 Erhållna offentliga stöd m.m. 16 553,00

16 553,00

Summa rörelsens intäkter 58 256,00

Rörelsens kostnader
Varukostnader
4010 Inköp material och varor 16 223,30
4310 Arrangemangskostnader 30 510,53

46 733,83

Försäljningskostnader
5930 Reklamtrycksaker och direktreklam 1 645,69
6110 Kontorsmateriel 144,00

1 789,69

Administrationskostnader
6540 IT-tjänster 3 578,44
6570 Bankkostnader 1 761,50

5 339,94

Personalkostnader
7690 Övriga personalkostnader 4 072,31

4 072,31



Summa rörelsens kostnader -57 935,77

Rörelsens resultat
Summa rörelsens resultat 320,23

Resultat efter finansiella poster
Resultat efter finansiella poster 320,23

Beräknat resultat
Beräknat resultat 320,23



Verksamhetsplan FREJA 2022-2023  
 
Vår vision 
FREJAS vision är att skapa trygghet och gemenskap bland kvinnor och icke-binära som 
studerar något av programmen på F-sektionen vid LTH. Vi vill att utbildningen och 
teknikbranschen ska bli helt jämställd och att alla våra medlemmar känner sig stärkta och 
trygga i sin roll som kvinnliga/icke-binära civilingenjörer.  
 
Fokusområden 
Verksamhetsplanen 22-23 bygger på två fokusområden. Inom varje fokusområde finns ett 
antal mål, verksamhetsplanen beskriver vilka mål, projektmål, som finns för läsåret och 
vilken effekt vi vill att dessa ska ha, effektmål. 
 
Verksamhetsplanen för verksamhetsåret 2022-2023 består av följande områden:   
 

● Struktur och stabilitet 
● Nätverk 

Struktur och stabilitet 
Under verksamhetsåret 21/22 har FREJA fortsatt stärkas som förening och etablera sig 
både vid F-sektionen samt TLTH. För att fortsätta stärka föreningen ska FREJA  arbeta med 
struktur och stabilitet, både gällande föreningens ekonomi samt engagemanget från våra 
medlemmar. 
 
För att engagera medlemmarna ytterligare ska FREJA verka för att införa projektgrupper 
inom föreningen samt fortsätta stärka samarbetet med företag och andra föreningar för 
kvinnor och icke-binära vid TLTH. 
 

Projektmål Effektmål 

Verka för fortsatt ekonomisk stabilitet. Ekonomin i föreningen ska inte begränsa 
den verksamhet som styrelsen vill bedriva. 
Nya styrelsen ska ha tillgång till ett 
startkapital vid överlämning. 

Införa projektgrupper där medlemmar kan 
engagera sig. 

Medlemmar kan engagera sig och få  
inflytande över verksamheten. Vi minskar 
gapet mellan medlemmar och styrelse. 

Engagera alumner ytterligare genom att 
bjuda in dem till event. 

Vi får större möjlighet att skapa ett 
alumninätverk så att det knyts an mellan 
generationerna på F-sektionen och 
kontakten till näringslivet förbättras.  



Verka för införandet av de nya stadgarna, 
att byta ut halva styrelsen halvårsvis. 

Mer kontinuerligt arbete, bättre flow och en 
lägre tröskel för styrelsearbetet och att 
kandidera till styrelsen. 

Verka för att etablera kontinuerliga 
företagssamarbeten.   

Genom att ha en god kontakt med företag 
och hålla kontinuerliga samarbeten 
underlättar detta arbetet för att föreningen 
ska kunna hålla de event som önskas. 

Nätverk 
För att vi ska kunna bedriva vår verksamhet behöver vi upprätthålla goda kontakter som kan 
bidra med resurser, stöd och utbyte. Vi vill även att medlemmarna ska träffa varandra och 
därmed skapa en trygghet inom både studier såväl som arbetsliv. Dessutom vill vi öka 
FREJAs synlighet såväl för nya som för äldre studenter. 
 
För att stärka FREJAs nätverk och position inom F-sektionen samt inom TLTH är det viktigt 
att fortsätta hålla en god kontakt och samarbeta med dessa föreningar.  
 

Projektmål Effektmål 

Vara aktiva och synliga under F-sektionens 
nollning. 

Genom att vara synliga för nya studenter 
kan vi tidigt rekrytera nya medlemmar, och 
få dem att känna sig välkomna. 

Vara med på HTF samt vara med och 
anordna eventet “vem kan bli ingenjör i 
fysik” med föreningar från andra universitet i 
Sverige. 

Vi verkar för jämställdheten på LTH och på 
F-sektionen samt inom teknikbranschen, 
visar upp våra program samt inspirerar 
andra att läsa på F-sektionen. 

Fortsätta hålla god kontakt med de andra 
föreningarna på LTH för kvinnor och icke-
binära. 

Vi får en god kontakt och samarbete med 
liknande föreningar. Våra medlemmar får en 
möjlighet att möta studenter från hela LTH.  
 

Skapa FREJA-traditioner genom att 
fortsätta tilldela priset årets FREJA samt ge 
ut FREJA-medaljer.  

Genom att skapa och upprätthålla FREJA-
traditioner stärker vi föreningens nätverk 
och ger större chans till en stärkt kontakt 
mellan medlemmar. 

Hålla minst två event där alla F-sektionens 
medlemmar är välkomna. 

Genom att synas bland F-sektionens 
medlemmar stärks FREJAs nätverk samt 
ger oss en chans att lyfta problematiken 
kring könsfördelningen inom 
ingenjörsbranschen. 

 



Propositioner



Proposition
angående antelet firmatecknare

Bakgrund
Under de två år som föreningen har funnits har både kassör och ordförande
stått som föreningens firmatecknare. Detta har underlättat arbetet
då dels två personer har kunnat logga in på bank och liknande, samt
så har vi då undvikit att kassören behöver attestera sig själv. Vi
vill dock inte låsa framtida styrelser för mycket och säger därför
att två personer, inte nödvändigtvis just kassör och ordförande, bör
vara firmatecknare.

Ändringsförslag
Utifrån ovan beskrivna bakgrund skulle vi därför vilja göra ett tillägg
i stadgarna § 3 Firmateckning där det framgår att åtminstone två personer
bör vara firmatecknare.

Yrkande
Vi yrkar därför

att i stadgarna § 3 Firmateckning lägga till följande:
Minst två av styrelsens ledamöter bör stå som
firmatecknare

Emma Åkerman
2021-04-16

Meja Cohen Tillberg
2021-04-16



2



Proposition
angående närvaro på FREJAs årsmöte

Bakgrund
Coronapandemin har ändrat förutsättningarna för digitaliserade möten
i hela samhället, och därmed även för FREJA. När stadgarna skrevs fanns
digitala årmöten inte som ett alternativ, men nu är förutsättningarna
annorlunda och vi vill självklart anpassa oss. Vi vill öppna för möjligheten
att även i framtiden kunna ha helt eller delvis digitala årsmöten.

Ändringsförslag
Utifrån ovan beskrivna bakgrund skulle vi därför vilja göra följande
ändring i § 7.4 Beslut och omröstning (under § 7 Årsmöte) och där helt
enkelt stryka ordet fysisk, så att det räcker att närvara vid årsmöte.
Vad som räknas som närvaro får vara upp till aktuell styrelse eller
årsmöte.

Yrkande
Vi yrkar därför

att i stadgarna § 7.4 Beslut och omröstning ersätta följande
mening:
Medlemmar med fysisk närvaro har rösträtt vid årsmöte och
extra insatt årsmöte.
med
Medlemmar som närvarar vid årsmöte respektive
extrainsatt årsmöte har rösträtt vid nämnda möte



Emma Åkerman
2021-04-16

2



Proposition
angående upplösning och stadgeändring

Bakgrund
Eftersom FREJA är såpass en liten förening finns inte behovet av att
ha två årsmöten under ett läsår, vilket var tanken från början. Förslag
av stadgeändringar tar därmed två år att få igenom vilket leder till
långsam förändring inom föreningen. I samma paragraf som stadgeändringar
finns även upplösning av förening, vilket vi i nuvarande stund tycker
kan ske för enkelt.

Ändringsförslag
I stadgarna § 12 Upplösning & stadgeändring vill vi därför ändra så
att förslag till stadgeändringar kräver beslut på ett årsmöte med två
tredjedelars majoritet. Upplösning av förening ska endast kunna ske
om färre än tre personer vill fortsätta verksamheten, samt beslut med
två tredjedelars majoritet. Vi vill även ändra ordet värdegrund till
ändamål i sista meningen av paragrafen.

Yrkande
Vi yrkar därför, i stadgarna § 12 Upplösning & stadgeändring,

att Ersätta följande mening:
Ändring av stadgar eller upplösning av föreningen kräver
beslut på två på varandra följande årsmöten, varav ett ska
vara ett ordinarie årsmöte
med
Stadgeändring kräver beslut på årsmöte med två tredjedelars majoritet.

Upplösning av förening kräver att färre än tre medlemmar vill fortsätta

med verksamheten samt beslut på årsmöte med två tredjedelars majoritet.

samt



att ändra följande mening:
Fördelningen av föreningens tillgångar vid upplösning
beslutas av årsmötet och de ska disponeras på ett sätt
som går i linje med föreningens värdegrund ändamål.

Josefine Öder
2021-04-21

2



Proposition
angående införande av terminsmöten

Bakgrund
Fram tills nu har årsmöten hållits en gång om året, där bland annat
alla styrelseposter har tillsats. Förra året var det en helt ny styrelse
som gick på för första gången sedan FREJA startades. Den nya styrelsen
upplevde att detta var utmanande eftersom ingen hade koll på hur organisationen
brukar skötas. Både D-sektionens och E-sektionens kvinnliga nätverk,
D-chip och Elektra, har istället två terminsmöten där halva styrelsen
byts ut åt gången. FREJA vill sträva efter att engagera så många av
våra medlemmar som möjligt och därför tycker vi att det är bra att
byta ut styrelsen efter ett år, men om detta ska vara hållbart och
inte kräva enorm arbetsbörda för den nya styrelsen tror vi på ett liknande
upplägg som D-chip och Elektra har.

I övergångsfasen skulle detta innebära att ett en del av styrelsen
kommer att sitta kvar hela nästkommande år, medan en annan del kommer
att väljas på nytt (en vice ordförande och åtminstone en styrelseledamot).
Vid det första terminsmötet som då skulle hållas under hösten 2022
kan därför en del av styrelsen välja att avgå, för att detta nya system
ska komma igång.

Ändringsförslag

I stadgarna § 7 Årsmöte vill vi därför ändra så att det varje år ska
hållas två terminsmöten, ett på hösten senast den 31 november och ett
på våren senast den 31 maj. Under de två terminsmötena ska olika punkter
behandlas. Vid vårterminsmötet ska bland annat val av vice ordförande,
kassör, åtminstone en styrelseledamot, revisor och valberedning genomföras.
Vid höstterminsmötet ska bland annat val av vice ordförande, åtminstone
en styrelseledamot och valberedning genomföras.

Yrkande

Vi yrkar därför, i stadgarna § 7 Årsmöte,



att Ersätta följande stycke:
Årsmötet skall hållas senast 31 maj varje år. Årsmötet
ska inledas med att ordförande håller en skål. På årsmötet
väljs ordförande, kassör, styrelseledamöter, revisor och
valberedning.
med:
Varje år skall två terminsmöten hållas. Ett skall hållas under vårterminen,

senast 31 maj, och ett under höstterminen, senast 31 november.

Terminsmöten ska inledas med att ordförande håller en skål.
På vårterminsmötet väljs vice ordförande, kassör, styrelseledamöter

revisor och valberedning.

På höstterminsmötet väljs vice ordförande,

styrelseledamöter och valberedning.
samt

2



att i stadgarna § 7.2 Ärenden vid årsmötet ersätta följande
stycke:

Vid årsmötet ska följande behandlas och protokollföras:

• Val av ordförande, kassör, styrelseledamöter, revisor
och valberedning

• Styrelsens verksamhetsberättelse

• Information om föreningens ekonomiska status

• Beslut om ansvarsfrihet

• Revisionsberättelse

• Beslut om verksamhetsplan

• Beslut om budget

• Behandla eventuella propositioner och motioner

med:
Vid vårterminsmötet ska följande behandlas och protokollföras:

• Val av ordförande, kassör, styrelseledamöter, revisor och valberedning

• Styrelsens verksamhetsberättelse

• Information om föreningens ekonomiska status

• Beslut om ansvarsfrihet

• Revisionsberättelse

• Beslut om verksamhetsplan

• Beslut om budget

• Behandla eventuella propositioner och motioner

Vid höstterminsmötet ska följande behandlas och protokollföras:

• Val av vice ordförande, åtminstone en styrelseledamot och valberedning

• Beslut om att lägga styrelsens verksamhetsberättelse till handlingarna

• Revisionsberättelse

• Beslut om ansvarsfrihet

• Information om föreningens ekonomiska status

• Behandla eventuella propositioner och motioner
3



samt
att i alla stadgar ändra årsmöten till terminsmöten.

Amanda Axelsson
2022-05-07

4



Proposition
angående styrelsens sammansättning

Bakgrund
Med anledning av propositionen angående införande av två terminsmöten
måste ytterligare förtydliganden om styrelsens mandatperiod göras.
Bakgrunden till införandet av två terminsmöten, istället för ett årsmöte,
var att halva styrelsen ska kunna bytas ut varje termin. Med anledning
av detta vill vi även ändra styrelsens sammansättning. Framför allt
vill vi ändra så att posten vice ordförande efter ett halvår övergår
till ordförande nästkommande halvår, och därmed att det inte längre
är en ordförande som väljs av terminsmötet, utan en vice som sedan
blir ordförande. Detta är med anledning att vi tror att det kan vara
bra att först jobba nära den sittande ordförande som vice ordförande,
innan man själv kliver på posten som ordförande. Vi tror även att
detta kommer göra steget att söka till ordförande mindre.

Ändringsförslag
I stadgarna § 8 Styrelsen vill vi därför ändra så att styrelsens mandatperiod
är ett år från tillträde på posten, istället för ett verksamhetsår.
Vi vill även ändra så att styrelsen ska bestå av en ordförande, en
vice ordförande, en kassör och en till fyra styrelseledamöter. Posten
vice ordförande vill vi ska övergå till ordförande efter ett halvår.

Yrkande
Vi yrkar därför, i stadgarna § 8 Styrelsen,

att Ersätta följande mening:
Styrelsens mandatperiod är ett verksamhetsår.
med:
Styrelsemedlemmarnas mandatperiod är ett år från tillträde på posten.

Styrelsemedlemmar som väljs på vårterminsmötet tillträder 1 juli.

Styrelsemedlemmar som väljs på höstterminsmötet tillträder 1 januari.

samt



att i stadgarna § 8.2 Sammansättning ersätta följande mening:
Styrelsen består av en ordförande, en kassör och en till
fem styrelseledamöter.
med:
Styrelsen består av en ordförande, en vice ordförande,

en kassör och en till fyra ledamöter.

Posten vice ordförande övergår efter ett halvår

till ordförande nästkommande halvår.

Amanda Axelsson
2022-05-07

2



Proposition
angående Budgetförslag för läsåret 2022/2023

Bakgrund
Budgetförslaget för det kommande året innehåller några förändringar
jämfört med tidigare budget. Ändringarna som har gjorts är:

• Bidragsdelen från JäLM ökas från 15000 kr till 20000 kr. Detta
på grund av att föreningens storlek ökat och att vi vill kunna
fortsätta erbjuda många event för alla. Ett av föreningens projektmål
är även att införa projektgrupper och för att de ska kunna komma
igång behövs startkapital till deras arbete.

– Detta göra även att budgetposterna Inköp av material och varor
samt Arrangemangskostnader utökas.

• Budgetposten för It-tjänster täcker förnyande av domännamnet på
hemsidan.

• Budgetposten Företagsintäckter utökas till 12000 kr. Det ligger
i linje föreningens projektmål att verka för fler företagssammarbeten.

Yrkande
Jag yrkar därför

att budgetförslaget för läsåret 2022/2023 bestäms enligt
bifogad bild.

Hanna Råhnängen, Kassör FREJA
2022-05-07



2



Motioner



Funktionärsval



Nomineringar

Valberedningen väljer att nominera följande personer till posterna som väljs på årsmötet
vårterminen 2022.

Ordförande Vilma Larsson

Kassör Rebecka Eldh

Styrelseledamot Natalia Bogdanovska

Styrelseledamot Sophia Stickel

Styrelseledamot Elin Persson

Styrelseledamot Anna Hjalmarsson Flodkvist

Styrelseledamot Linn Rydberg

Revisor Amanda Axelsson

Revisor Hanna Råhnängen

V alberedning V.A. Kant



:

Meja Cohen Tillberg
08-05-2022

Anna Källén
08-05-2022

Frida Lundberg
08-05-2022

Lovisa Thorin
08-05-2022

Matilda Froste
08-05-2022
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